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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 2 

 

2025. gada 21. janvārī, pulksten 09:30 Roberta Feldmaņa ielā 11, Rīgā. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Uldis Ālītis, Ivo Čerbakovs, Ģirts Vēvers, Svetlana Dreimane, Toms Flaksis. 
 
Uzaicināti: LRF ģenerālsekretārs Toms Markss, LRF izpilddirektors Artis Ozols, menedžeris Alekss 

Krasts, junioru šosejas riteņbraukšanas izlases treneris Gatis Smukulis 
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 

Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1. Ziņojums par LRF darbību janvārī – T. Markss. 
2. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols 
3. Par LRF piešķirtās naudas balvas  par augstiem sasniegumiem sportā izlietojuma tāmes 

apstiprināšanu – T. Markss. 
4. Par sarunu procedūras par tiesībām organizēt Latvijas Riteņbraucēju Vienības braucienu 
noslēgumu – T. Markss. 

5. Šosejas un MTB riteņbraukšanas izlašu galveno treneru apstiprināšana 2025. gadam – T. 
Markss, G. Smukulis. 
6. BMX izlašu 2025.gada atlases kritēriju apstiprināšana – A. Ozols. 

7. BMX izlases galvenā trenera apstiprināšana – A. Ozols. 
8. VFS un rezultativitātes kritēriju BMX un šosejas riteņbraukšanā labojumu apstiprināšana – A. 
Ozols, T. Markss. 

9. Par LRF biedru sapulces norises apstiprināšanu – T. Markss. 
 
1. Ziņojums par LRF darbību janvāra mēnesī. –  T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību janvāra mēnesī. T. Markss 
informē par LRF iesniegto  2024. gada aktivitāšu pārskatu 2025. gada pamatdarbības 
finansējuma saņemšanai. Norāda, pārskatu izvērtē Latvijas Sporta federāciju padome un 

Izglītības un zinātnes ministrija. T. Markss norāda, ka LRF ir pieaugums pret 2023. gadu 
reģistrēto sportistu skaitā un augstajos sasniegumos. Norāda, ka aktivitāšu blokā atsevišķās 
pozīcijās ir vērojams pieaugums pret 2023. gadu, bet citās samazinājums. T. Markss informē 

par Latvijas Olimpiskās komitejas plānoto Losandželosas Olimpiādes spēļu tehniskās 
programmas izstrādes gaitu. E. Dupats norāda, ka federācijām, tostarp LRF noteiktajā kārtībā 
būs jāiesniedz pieteikums, norādot konkrētas nepieciešamības, kas nedublējas ar citām valsts 

finansējuma programmām. T. Markss norāda par paveikto darbā ar sponsoriem.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 

 
2. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finanšu stāvokli 2024. decembra 

mēnesī un 2024. gadā kopumā. Norāda, ka ieņēmumu pozīcijas nepārsniedz izdevuma pozīcijas. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, kā arī finanšu 
datu pasniegšanu uz 2025. gadu.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  
 
3. Par LRF piešķirtās naudas balvas  par augstiem sasniegumiem sportā izlietojuma 
tāmes apstiprināšanu – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto izdevumu tāmi par LRF 
piešķirtās naudas balvas par augstiem sasniegumiem sportā 35 572 EUR apmērā izlietojumu. T. 
Markss norāda, ka naudas balvu piešķīrusi Izglītības un zinātnes ministrija šosejas 

riteņbraukšanas attīstībai pēc Toma Skujiņa izcīnītās 5. vietas Parīzes Olimpiādes spēlēs šosejas 
riteņbraukšanas grupas braucienā. T. Markss informē, ka tāmē iekļautās pozīcijas ļaus uzlabot 
jaunatnes un pieaugušo izlašu materiāltehnisko bāzi, kas ir novecojusi un nepilnīga. T. Markss 

norāda, ka daļa finansējuma tiks izlietota arī jaunatnes meistarsacīkšu sarīkošanai Madonā un 
LRF rīcībā esošo šosejas riteņbraukšanas izlašu vajadzībām nepieciešamo autotransportu 
uzturēšanai. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par tāmes pozīcijām un citām 

nepieciešamībām šosejas riteņbraukšanas attīstībai.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 

Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF piešķirtās naudas balvas  par augstiem sasniegumiem sportā izlietojuma tāmi. 
 

4. Par sarunu procedūras par tiesībām organizēt Latvijas Riteņbraucēju Vienības 
braucienu noslēgumu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par veikto LRF valdes veikto sarunu 

procedūru par tiesībām organizēt Latvijas Riteņbraucēju Vienības braucienu. Norāda, ka sarunu 
procedūra tika veikta ar vienīgo pretendentu, kas noteiktajā laikā un atbilstoši nolikumam, bija 
iesniedzis pieteikumu – SIA “Igo Japiņa aģentūra”. T. Markss norāda, ka pretendents atbilst LRF 

izvirzītajām prasībām, sniedzot arī Vienības brauciena attīstības redzējumu līdz 2028. gadam. 
Padomes locekļi un uzaicinātie iepazīstas ar SIA “Igo Japiņa sporta aģentūra” sagatavoto 
prezentāciju. T. Markss aicina balsot par organizēšanas tiesību piešķiršanu.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

4.1. Apstiprināt LRF valdes veiktās sarunu procedūras par tiesībām organizēt Latvijas 
Riteņbraucēju Vienības braucienu rezultātu. 
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4.2. Uzdot T. Marksam sagatavot un noslēgt līgumu ar SIA “Igo Japiņa aģentūra” par tiesībām 
organizēt Latvijas Riteņbraucēju Vienības braucienu laika posmā no 2024. – 2028. gadam.  

 
5. Šosejas un MTB riteņbraukšanas izlašu galveno treneru apstiprināšana 2025. 
gadam – T. Markss, G. Smukulis. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF šosejas un MTB treneru padomē 
izvirzītajiem un apstiprinātajiem šosejas un MTB izlašu galvenajiem treneriem. T. Markss 
norāda, ka treneru padomē par šosejas riteņbraukšanas elites vīriešu izlases treneri apstiprināts 

Toms Flaksis, par U23 un junioru izlases galveno treneri apstiprināts Gatis Smukulis, par 
jauniešu izlases galveno treneri apstiprināts Viesturs Lukševics, par elites sieviešu, junioru un 
jauniešu meiteņu izlases galveno treneri apstiprināts Raivis Belohvoščiks, bet par MTB izlases 

galveno treneri Normunds Noreiko. G. Smukulis informē par treneru pienākumiem un izlašu 
darbības plāniem. T. Markss aicina padomes locekļus apstiprināt izvirzītos šosejas un MTB 
riteņbraukšanas izlašu trenerus 2025. gadam. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF šosejas un MTB treneru padomes izvirzītos nacionālo šosejas un MTB 

riteņbraukšanas izlašu trenerus 2025. gadam: Elites vīriešu šosejas riteņbraukšanas izlases 
galveno treneri Tomu Flaksi, U23 un junioru vīriešu izlases galveno treneri Gati Smukuli, 
jauniešu puišu izlases galveno treneri Viesturu Lukševicu, elites sieviešu, junioru un jauniešu 

meiteņu izlases galveno treneri Raivi Belohvoščiku un MTB izlases galveno treneri Normundu 
Noreiko. 
 

6. BMX izlašu 2025. gada atlases kritēriju apstiprināšana – A. Ozols. 
A. Ozols iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar BMX izlašu 2025. gada atlases kritēriju 
projektu. A. Ozols norāda, ka kritērijos iekļauti kvotu kritēriji 2025. gada Pasaules un Eiropas 

čempionātiem, kā arī iekšējie BMX sportistu atlases kritēriji. A. Ozols informē par vērtējamajām 
sacensībām un rezultātiem, kas jāsasniedz, lai pretendētu uz LRF līdzfinansējumu dalībai 
Pasaules un Eiropas čempionātos. A. Ozols arī norāda, ka kritēriju projektā ir iekļauti sportisti, 

kuri izlases sastāvam kvalificējušies pēc 2024. gadā sasniegtajiem rezultātiem. Padomes locekļi 
un uzaicinātie diskutē par sagatavoto BMX izlašu 2025. gada atlases kritēriju projektu.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
6.1. Apstiprināt BMX izlašu 2025.gada atlases kritērijus. 

6.2. Uzdot T. Marksam publicēt apstiprinātos atlases kritērijus LRF mājaslapā – www.lrf.lv. 
 
7. BMX izlases galvenā trenera apstiprināšana – A. Ozols. 

A. Ozols informē par nepieciešamību apstiprināt BMX izlases galveno treneri 2025. gada 
sezonai. A. Ozols izsaka priekšlikumu par izlases galveno treneri apstiprināt Augstas klases 
sportistu sagatavošanas centra Valmiera galveno treneri Olafu Lakuču, kurš ikdienā strādā ar 

daļu no vadošajiem BMX sportistiem, kā arī veic būtisku lomu izlases darba nodrošināšanā. A. 
Ozols norāda, ka Olafam Lakučam ir izveidojusies laba sadarbība ar citiem vadošo BMX sportistu 
treneriem, kā arī izceļ Olafa Lakuča organizatoriskās prasmes. Padomes locekļi un uzaicinātie 

diskutē par Olafa Lakuča kandidatūru BMX izlases galvenā trenera amatā.  
 

http://www.lrf.lv/
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt Olafu Lakuču par BMX izlases galveno treneri uz 2025. gada sezonu.  
 
8. VFS un rezultativitātes kritēriju BMX un šosejas riteņbraukšanā labojumu 

apstiprināšana – A. Ozols, T. Markss. 
A. Ozols informē par  LRF noteikto spēkā esošo  vispārējās fiziskās sagatavotības (VFS) un 
rezultativitātes kritēriju profesionālās ievirzes sporta izglītības iestāžu audzēkņiem pārskatīšanu 

BMX. Norāda, ka kritēriji pārskatīti BMX treneru darba grupas sapulcē, gūstot akceptu no sporta 
skolu treneriem. T. Markss informē, ka VFS un rezultativitātes kritēriji ir pārskatīti arī šosejas 
riteņbraukšanā, iesaistot LRF šosejas un MTB treneru padomi. Padomes locekļi un uzaicinātie 

diskutē par veiktajām izmaiņām un sporta skolas treneru iesaistīšanos normatīvu pārskatīšanā. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 

Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
8.1. Apstiprināt izmaiņas LRF noteiktajos vispārējās fiziskās sagatavotības (VFS) un 
rezultativitātes kritērijos profesionālās ievirzes sporta izglītības iestāžu audzēkņiem. 
8.2. Uzdot LRF valdei iesniegt apstiprinātos kritērijus Izglītības un zinātnes ministrijā, nosūtīt tos 

attiecīgajām profesionālās ievirzes sporta izglītības iestādēm, kā arī publicēt LRF mājaslapā – 
www.lrf.lv. 
 

9. Par LRF biedru sapulces norises apstiprināšanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību noteikt kārtējās LRF 
biedru sapulces norises datumu. T. Markss izsaka priekšlikumu LRF biedru sapulci organizēt 

2025. gada 19. martā plkst. 13:00 Rīgā, Roberta Feldmaņa ielā 11 –  sporta centra “Mežaparks” 
konferenču telpā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par gaidāmo LRF biedru sapulces 
norises laiku un formātu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

9.1. Apstiprināt LRF biedru sapulces norisi 2025. gada 19. martā plkst. 13:00 Rīgā, Roberta 
Feldmaņa ielā 11 –  sporta centra “Mežaparks” konferenču telpā. 
9.2 Uzdot T. Marksam LRF statūtos noteiktajā kārtībā informēt LRF biedrus par sapulces norisi.  

 
Padome darbu beidz plkst. 11:15 
 

Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Edgars Dupats       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
                 (paraksts) 

 
 
 

http://www.lrf.lv/
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Ivo Čerbakovs 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 
Ģirts Vēvers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
Svetlana Dreimane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklie    ____________________________ 

      (paraksts) 
Toms Flaksis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 


